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Til stede: Steinar, Kjell Arne, Nils Oddvar, Jan Erik, Sissel 

 
Sak 12/2021: Årsmøte 
 
Sette inn annonse med saksliste.  
 
Årsmøtesaker:  
 

 Tilbud fra fester Terje Halvorsen om innløsing av festetomt på Fløten, 1 mål:  
Halvorsen har bydd 150 000 kr for festet hyttetomt, Fløtavegen 99, på Fløten. 
Festekontrakten går ut i 2025. Grunneier kan kreve innløsing på 40% av markedsverdi. 
Tilbudet Halvorsen har gitt vil tilsvare en tomteverdi på 375 000 kr. Styret ser at andre 
hyttetomter i området er solgt for ca 600 000 kr. Styret vurderer at også denne tomten har 
en verdi på 600 000 kr. Vi legger frem forslag til festetaker om denne verdien, tilsvarende en 
innløsing på 240 000 kr. Om dette er aktuelt for festetaker legges saken frem for årsmøtet.   
 

 Søknad fra Valdres trekkhund klubb  
Valdres trekkhund klubb ønsker å fornye kontrakten om etablering og bruk av hundeløype i 
Svennes Sameige, vinterstid. De ønsker å fornye for en to-års periode.  
Styret hører med jaktstyret om tidligere erfaringer med hundekjøring. Jaktstyret legger frem 
forslag for årsmøtet.  

 

 Gapahuk på Steinkjeringi på Breiset 
Oppsittere på Breiset har ønske om å sette opp gapahuk på Steinkjeringi.  
Styret er positive til søknaden mot at oppsitterne står ansvarlige for både etablering og 
vedlikehold av gapahuken.  

 

 Utleie av rypejakt 
Erik Bøhler ønsker å fornye kontrakten med Svennes Sameige. Pga lite fugl ønsker han å 
gjennomføre tiltak innen bestandspleie mot at han får forlenga kontrakten for en 10 års 
periode. Alle forvaltningstiltak innen bestandspleie dekkes i sin helhet av familien Bøhler. 
Jaktstyret vurderer tilbudet og legger frem forslag til vedtak for årsmøtet.  

 

 Øvrige årsmøtesaker:  
Årsmeldinger (Utmarkslaget, jaktstyret, oppsynet og Tisleia fiskenemnd) og kontrollutvalgets 
rapport 
Regnskap 

 
 
Informasjon til årsmøtet: 

 Gjerding på Ølsjøbakko – utsatt til Åbjør beitelag får avgjort om de skal gjerde langs Fv51, og 
evt leie beiterett i Svennes sameige.  

 UKL-midler til områdetiltak Fleno 
 
 



 
 

Sak 13/21: UKL-midler 
 

 Vi har fått tilbud fra Bygdeservice om krattknusing i sameiga:  
630kr/time + mva.  
Det må ferdigstilles på Hermanstølen –her er det igjen 42000 kr. Deretter starte på stier og 
reksler – prioritere Breisetvegen fra Liaset (UKL-midler). Dette må startes på i år, men det 
kan søkes om å utsette ferdigstillelsen.  
 

 Søke mer UKL midler til videre rydding av stier og reklser:  
Gauklie-Liaset 
Brattåsen-Breiset 
Strøndastølvegen 
Gribbe-Gjølmyr 
Liaset-Hermanstølen 
 

Sak 14/21: Scooterkjøring i samiega 
 

Det har kommet inn meldinger om ulovlig scooterkjøring i sameiga.  
Vi har ikke vinteroppsyn i sameiga. Dette har vært diskutert det i styret. Slik situasjonen er nå ser ikke 
behov for å opprette noe vinteroppsyn. Skulle situasjonen endre seg blir saken vurdert på nytt.  
 


